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JUSTERING AV PROTOKOLL 

Protokoll: 
Naturvetarsektionens 
styrelsemöte 1 
Verksamhetsåret 2023/24 

Datum: 2023-09-19 
Tid: 17:00 
Plats: Natsek kontoret/grupprum, Medicinaregatan 7B 
Kallade: Naturvetarsektionens styrelse 23/24, kallelse@gota.gu.se 
Närvarande: Erica Wik*, Neo Friberg*, Maximillian Nilsson Svart*, Nathalie Wranning*, Linn 
Andén* Oskar Elmquist, Adam Edström, Emma Andersson, Michelle Braovic, Alice Sundelid, 
Ante Stattin Gustavsson, Eric Metzma, Lavin Shekarchi, Alva Karlsson, Kristina Gustafsson, 
Tage Lindahl, Emma Fried, Rasmus Grönlund 

 *=Röstberättigade 

§ 1 Preliminärer 

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 
Föredragande: Erica Wik 

Erica Wik öppnar mötet klockan 17:04. Styrelsen beslutar 

att mötet är behörigt utlyst 

§ 1.2 Val av mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare 
Föredragande: Erica Wik 

Förslag till beslut Styrelsen beslutar 
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att välja Erica Wik till mötesordförande.  

att välja Neo Friberg till mötessekreterare. 

att välja Linn Andén till justerare tillika 
rösträknare.  

att välja Erica Wik till mötesordförande. 

att välja Neo Friberg till mötessekreterare. 

att välja Linn Andén till justerare av dagens 
protokoll. 

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 
Föredragande: Mötesordförande 

Förslag till beslut 

att godkänna föredragningslistan. 

Styrelsen beslutar 

att godkänna föredragningslistan. 

§ 1.4 Adjungeringar 
Föredragande: Mötesordförande 

Förslag till beslut 

att hålla ett öppet möte. 

Styrelsen beslutar 

att hålla ett öppet möte. 

§ 1.5 Föregående mötesprotokoll 
Föredragande: Mötesordförande 

Förslag till beslut 

att lägga föregående mötesprotokoll till 
handlingarna. 

Styrelsen beslutar 

att lägga föregående mötesprotokoll till 
handlingarna. 

§ 1.6 Sluttid idag 
Föredragande: Mötesordförande 

Förslag till beslut 

att sikta på 20:00

Styrelsen beslutar 

att sikta på 20:00.  

§ 2 Rapporter 
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§ 2.1 Vi har flyttat! 
Föredragande: Erica Wik 

Första veckan var kaos. Problem med 
access på hela Medicinareberget. Det har 
börjat bli bättre men det har varit brist på 
personal. Det har tagits beslut på 
fakulteten att varje institution har några 
anställda som kan fixa access så det blir 
enklare. Blir smidigare. Snart access till 
kontor och förråd. Det har gått framåt. 
Bokning av grupprum svårt, de är inte 
bokningsbara men föreläsare kan boka. 
Annars först till kvarn. Gäller för hela 
Medicinareberget både Sahlgrenska och 
vi. Vi kan inte göra något åt det än. Alla ska
ha access in till huset. Fysik och matte ska
också få komma hit. Lundberg finns för att
äta på, det finns mikros och studieplatser.
Källarplan natrium klar till våren. 140 nya
platser studieplatser. Första månaderna är
en provperiod. Nackdelen är att saker som
är negativa blir svårare att ändra. Det är
svårt i början eftersom det tar tid att
komma i gång. Viktigt att vi samlar in
åsikter så vi har något att komma med när
perioden är över.

Lavin har hört 200 platser på källarplan, har 
de ändrat till 140? Erica har hört 140. Det ska 
vi kolla upp. Källargruppen Natrium finns 
kvar. Där sitter Mimmi.  

Styrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 

§ 2.2 Ordföranderapport 
Föredragande: Erica Wik 

Erica sitter i mycket möten överallt. Dåligt 
med brandrutiner. Labben ska vara i gång 
nu. Idag var Erica på möte med Chalmers 
studentkår. Natsek och ITsek var där och 

Styrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 
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snackade om access och om eventuella 
samarbeten. T.ex. rabatter för studenter 
som läser på Campus Johanneberg. Erica 
ska kolla med Göta för att se om det går 
att hjälpa studenter som pluggar på 
campus Johanneberg. Kanske genom att 
samarbeta med Chalmers, specifikt för 
matte som är integrerade med Chalmers. 
Vi kanske kan ha event som är öppna för 
båda. Främst Fysik och Matte. Ingenting 
bestämt. Vore kul och samarbeta. Erica fick 
med sig punkter angående 
studentutrymmen, att man ska komma in i 
olika dörrar. Kan göra en lista om vart det 
behövs. SG fysik inflikar att de behöver 
access eftersom man har undervisning 
överallt på Campus. Erica kanske kan 
försöka få in ett möte i framtiden för att 
jobba vidare. Chalmers verkade positiva.   

§ 2.3 Studentrepresentanter 
Föredragande: Erica Wik 

Erica har tillsatt massor av 
studentrepresentanter. Det finns 
fortfarande ställen där det behövs mer. 
Erica kan skicka en lista till vart man får 
vara representant. Kul!!! Även för 
internationella studenter. Folk är taggade. 

Styrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 

§ 2.4 Förråd på Natrium 
Föredragande: Erica Wik 

Tankar på förvaring. Vi har fått ett förråd 
någonstans. Erica kommer inte in där dock. 
Studentgrupperna kommer dela på 
utrymmet. Accessen går genom Erica. Vi 
får lösa det på något sätt så att det blir 
bra. Till för de studentgrupperna som håller 
till på Natrium. För Haddock kommer 
förvaring finnas i Lundberglabb. Just nu 
står det på Ericas gamla kontor men de 

Styrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 
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ska flyttas till Natrium. Men det är kaos. 
Behöver man hämta saker skriv med god 
framförhållning, inte samma dag. Då kan ni 
få hjälp. När de flyttar kommer allting med 
därifrån och hamnar på nya kontoret på 
Natrium. Får vi flytthjälp? Tveksamt. Geo 
hade en bil som de sålde. Nu vet de inte. 
Kanske Göta vet det men fakulteten får ta 
fakturan. För det har de sagt. Men väntar 
på svar nu. Bordet och stolarna hamnar på 
Lundberg. Hur stort är förrådet på natrium? 
Ingen aning. Är det litet får vi kolla hur 
mycket plats vi har på Lundberg. I Ericas 
huvud är det stort. Det finns en ritning 
någonstans.  

§ 2.5 Sektionsbudget 
Föredragande: Erica Wik 

Överblick hur det funkar. 
Varje år får varje sektion en mängd pengar 
beroende på hur många heltidsstudenter 
det finns. Natsek får en summa som Erica 
hanterar som ska gå till studentinflytande 
och studiesocialt. De går endast till 
sektionsföreningar. Inte till sexmästerier 
eftersom de ligger på central nivå. Bli inte 
rädda för avslag eftersom det händer 
automatiskt. Studentgruppernas pengar 
kommer från Natseks budget. Siffrorna står 
i handlingen. Doktoranderna får en del. De 
kan äska för mer. Pengar kan också gå till 
studentrepresentation, t.ex. resor. Som när 
Erica åkte till Mariestad. Även med större 
studentkårs organisationer. De vill komma 
och hälsa på Natrium och hur det är på vår 
kår. En del pengar ligger på studiesocialt. 
2700 till varje förening. Kan komma till mer. 
Kan hända att vi blir fler föreningar, då 
ändras det. Saker kan ändras. Spräng inte 
budgeten denna vecka.  

Styrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 
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§ 2.6 Insparksrapport 
Föredragande: Neo Friberg och Maximillian Nilsson Svart 

Mycket input från både nystudenter och 
phaddrar. De flesta svarade mellan 4-5 på 
en skala 1-5 hur bra det var. 7% svarade att 
det var dåligt (2 personer) – övergripande 
bra betyg. Nystudenterna tyckte det fanns 
dåligt med marknadsföring till insparken – 
återkommande problem som är svårt att 
hantera på grund av gdpr. Man får försöka 
marknadsföra mer via sociala medier till 
exempel. Har funnits kritik om 
phadderutbildningen att den kom ut sent, 
svår att hitta, samt att vissa saker var 
diffusa under själva utbildningen. Det fanns 
många frågor efteråt vilket tyder på en 
generellt otydlig utbildning. I år var alla 
phaddrar, många var mycket engagerade 
men andra insparksgrupper hade inga 
phaddrar alls. Många phaddrar som varit 
med tidigare ville inte binda upp sig på att 
vara phadder heller, utan de ville mer 
komma och bara hänga. Kul statistik i 
formuläret: 1 molekylärbiolog och 1 biolog 
svarade. Resten var från andra program. 
57% phaddrar svarade på formuläret. 
Pilotprojekt med 3 första dagarna på 
insparken som helt nyktra dagar. Chalmers 
gör så och det fanns även blandade 
åsikter om huruvida detta var bra eller ej. 
Detta var inget vi gick ut med till 
nystudenterna, men det märktes av ändå. 
Kritik till kommando innefattade bland 
annat att det var splittrade åsikter i olika 
sammanhang, lite dålig kommunikation 
och närvaro från vissa i kommando. I övrigt 
positiva åsikter gällande insparken och 
nystudenterna verkar nöjda och 

Styrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 
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tacksamma. Återkommande kritik 
phaddergrupper – vissa tycker man ska 
splittra upp från olika program och andra 
tyckte inte det. Samma med SG dagarna, 
vissa hade hellre velat vara bara folk från 
sitt program under utmaningarna. 

§ 3 Valärenden 

Inga valärenden föreligger. 

§ 4 Beslutsärenden 

§ 4.1 Överlåtande av SG Miljös tillgångar 
Föredragande: Erica Wik 

Förslag till beslut 

att överlåta SG Miljös tillgångar till SG 
Biologi. 

Styrelsen beslutar 

att överlåta SG Miljös tillgångar till SG 
Biologi 

§ 4.2 Sektionsstyrelseplagg 
Föredragande: Erica Wik 

Förslag till beslut 

att sektionsstyrelsen köper in ett 
klädesplagg att tillgå som signum för 
naturvetarsektionens styrelse under 
verksamhetsåret 2023/2024. 

Styrelsen beslutar 

att sektionsstyrelsen köper in ett 
klädesplagg att tillgå som signum för 
naturvetarsektionens styrelse under 
verksamhetsåret 2023/2024. 

§ 5 Diskussionsärenden 

§ 5.1 Lundberg Labb 
Föredragande: Erica Wik 
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Nya stycken för nya tankar i 
diskussionen, flera talare i samma stycke 
när de svarar varandra. 

Vardagliga bokningar hamnar på 
sektionsstyrelsen 
Medan kvällsbokningar ska ligga på 
Campus Service (CS i resterande av 
diskussionen).  

Erica föreslår stående bokningar så 
föreningarna delar på veckan. Övrig tid ska 
ge tillgång till alla studenter. Dålig info om 
festbokningar. Dålig akustik.  

Lavin – Viktigt att vi pratar om det här så 
alla tankar kommer fram. Bättre om 
sektionen sköter det. Men bäst om det 
sköts genom SG Krom eftersom de har bra 
koll och tillit och bra erfarenhet med Iso. Vi 
kan prova och se hur det ska skötas för att 
sedan utvärderas. KMB håller med för de är 
störst. Betyder inte att det är SG Kroms 
lokal utan att det allas som alla kan boka. 

Alice – Vad är kvällsbokningar? Efter 17? 
Erica svarar vet inte vad de har tänk, ska 
försöka få mer klarhet i det. 

Adam – Om CS löser utöver skoltid. Blir det 
problem om de ska fixa med massa 
access. Kan vara bra om det går genom 
Natsek och Erica så det blir bättre 
uppföljning.  
Eric – Vad är ens bra med CS? 
Eftersom CS ansvarar för lokaler. 
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Kristina – Är detta långsiktigt eller kommer 
det någonsin ens gå igenom? Verkar som 
det pågått länge. Lite oklart.  
Erica – Fakulteten oklar. 
Kristina – Studievägledare har inte heller 
koll.  

(Här gick diskussionen till att vi använt 
Chalmers lokaler) 

Emma – Chalmers hittar på saker utan att 
gå genom SG Fysik, de leker med makt. 
Lavin – Otrevliga, går över ens huvud, 
jobbigt att hantera för att föreningarna på 
Chalmers är extremt otrevliga och 
opassande. Nämner att fira för att vi ska 
dra. 
Nathalie – Kan man säga till Chalmers att 
de ska ta det med SG fysik? 
Emma – Ja men de går runt det för de 
tänker att ingen har koll. 
Emma – Det pågår samtal och det är prat 
om att prata mer med dem. 
Lavin – När vi hade Iso. Chalmerister 
sparkade på dörrarna och kastade sten på 
Iso. Hur ska vi kunna samarbeta när de är 
så taskiga? 
Emma – Bra om SG Fysik får reda på det 
som händer så de faktiskt kan ta upp det 
där det kan göras skillnad. 
Miki – Mustaschpuben, MatNatSex kom till 
en skitig lokal, Chalmers ger skit för att det 
var stökigt, chalmerister i lokalerna hela 
tiden. Vad ska vi kunna göra när de 
behandlar oss så dåligt.  

Neo – Problem även när man är i lokalen 
pga de går in och ut också. Neo gick 
personligen och sparkade ut folk ur lokalen. 
De är otrevliga, skäller på en när man 
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städar, men framför allt är ständigt i 
lokalen när man har event. Svårt med 
brandsäkerhet då. 
Oskar – Konstigt att de ger skit när man 
lämnar vatten i skrubben medan de 
trashar hela stället. 
Kristina – På institutionsnivå ser Chalmers 
ner på KMB så de bör användas som 
argument för att vi behöver egna lokaler 
att vara i. Man kan inte känna sig hemma 
där. Därför vill vi ha egen lokal så vi inte ska 
behöva handskas med dem. 

(Tillbaka till Lundberg) 

Erica – Ska få bättre förståelse i vad 
fakulteten menar med CS, kommer info då i 
hur det kommer funka. Tar beslut hur vi ska 
göra framöver när den väl blir klar.  

Lavin – Undrar vad de andra tycker om att 
SG krom tar över lokalbokningar. 
Erica – Bokningar ligger på Sektionsstyrelse. 
Lavin – Orkar du med det med allt ansvar? 
Erica – Ja 
Lavin – Tryck på institutionerna eftersom 
det var KMB som pushade för att vi skulle få 
den. Som student är man liten men med 
institutionen kan man få genom med. 
Erica – Ja smart, men lokalerna ligger på 
fakulteten. 
Lavin – Vad ska vi göra och vem ska prata 
med institutionerna för att nå fram. 
Erica – Boka in möte att snacka ihop er 
mellan SG Grupperna.  
Oskar – Enligt MatNatSex är det bäst att 
hålla det så föreningsneutralt som möjligt, 
Alice - Haddock håller med. 
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Linn – Utsek var i liknande sits, värt att prata 
med Göta-Theo för att se hur det gick för 
dem i deras sits.  

Erica – Slutsats. Prata med andra, prata 
med fakulteten innan vi går vidare med 
punkten. 

§ 5.2 Inspark och framtid 
Föredragande: Erica Wik 

Lavin – Kan vi sätta krav att fakulteten ska 
kommunicera med oss i tid. Typ att de inte 
kommer med besked om någonting förrän 
i sista sekund. De måste informera oss. För 
det har de gjort så länge.  

Nathalie – Tycker inte om att alla är 
phaddrar, för ifall man vill vara med men 
inte vill ha ansvar för personer. 
Lavin – Var phadder 2 år i rad. Skönt att det 
var fler phaddrar. Men informera folk vad 
det innebär att faktiskt vara phadder.  
Erica – Anledningen var att folk inte vill 
agera som phaddrar. 
Ante – På min inspark var det phaddrar 
som inte var med, men i år var det mycket 
bättre eftersom de var fler. Ändå bra 
system att det är många phaddrar men 
man kanske kan göra något emellan. 
Emma – Konstigt för nystudenter när det är 
folk som ska vara phaddrar men som 
istället bara är med sina egna föreningar.  
Erica – Behöver vi ens ha phaddergrupper? 
Förändring i struktur, kommando? Ens ha 
kvar kommando, föreningspersoner 
ansvariga i stället. Sektionsordförande har 
ekonomi. Vet inte om de funkar, men har vi 
några bra lösningar.  
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Lavin - Kommando är en bra säkerhet för 
nystudenter så det blir tydligt vilka som är 
vad. 
Ante – Ska vi göra mer med 
phaddergrupper? För de är typ bara med 
första dagen 
Emma A – Ska man ha en phadderdag där 
man fokuserar på phaddergruppen? 

Lavin – Problemet med att insparken inte 
syns. Kan man ha med någon lapp om att 
insparken finns i samband med 
antagande. Chalmers gör det. 
-Erica - Chalmers kan vi prata med.
Rasmus – Chalmers är inte statliga vilket
gör att de inte har samma regler.
Kristina – Ska man se över om insparken
ska börja två veckor innan eller ska vi ha
den när vi börjar?
Lavin svarar – Vi går naturvetenskap det
blir superintensivt i början vilket gör det
supertufft för både studenter och
arrangörer.
Adam – Någon anledning till det var att
basåret började tidigare vilket gjorde att
insparken började tidigare.
Oskar - Tror inte att en som arrangör klarar
av att jobba och gå i skolan samtidigt.
Lavin – Kan hända att KEM011 blir bättre så
kanske det går för kemister.

Emma – Dåligt att fysikerna inte kan vara 
med på introt eftersom de börjar 
samtidigt. Vad ska vi göra åt det? Ska 
Natsek boka lokal redan nu så kan man 
göra det innan kommando ens blir 
tillsatta? 

Neo – Vad tycker vi om alkoholfria dagar? 
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Lavin – Tycker att det var bra för vissa och 
det kan man säga till nystudenterna inför 
också.  
Erica – Man kan markera vilka event som är 
alkoholfria eller inte.  
Emma F – Kanske inte spelar någon stor 
roll.  

Alice – Utvärdering från Haddock, dålig 
kommunikation med t.ex. att be om datum 
och lokaler. Mål till nästa år är att ha 
schema till när alla lokaler och datum vara 
satta. Som insparksrapporten sa var 
utbildningen bristande, oklart med vad 
man får göra och inte, att man kan ta upp 
mer specifika situationer för insparksevent. 
Utbildningen var för kort. Att det är tydligt 
för nystudenerna angående relationerna. 
Phaddrar kände sig sexualiserade. Det är 
inte okej, phaddrar ska också vara trygga 
bland nystudenter. Bra att ta med sig det 
till nästa år. Sammanfattningsvis, mycket 
med kommunikation.   
Linn – Risk med att säga att phaddrar och 
nystudenter inte får ha relationer. Det kan 
leda till utmaningar att nystudenterna 
trycker på kanterna.  
Alice – Då får man vara hårdare.  

Neo – Att man skriver på kontraktet i 
samband med utbildningen så phaddrar 
som dyker upp under någon gång av 
insparken redan har ett giltigt kontrakt.  
Nathalie – Säga till vad som är ett giltigt 
kontrakt tex när man signerar digitalt.  

Erica – Man kan dela tidslinjen med 
föreningar så de också har koll på 
deadlines. 

§ 5.3 Datum för terminens möten 

Transaktion 09222115557502079206 Signerat EW, NF, LA



Adress 
Götabergsgatan 17 
411 34 Göteborg 

Kontakt 
031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt 
gotastudentkar.se 
@gotastudentkar 

NATURVETARSEKTIONENS STYRELSE: 
PROTOKOLL | SIDA 14/16 

JUSTERING AV PROTOKOLL 

Föredragande: Erica Wik 

Erica har lagt upp datum för möten. 
Torsdagar cirka en gång i månaden. Flyttat 
runt ibland.  
Lavin – Torsdagar uppskattas.  
Datum framöver, 
19/10 
23/11 
14/12 

§ 5.4 Språk för studentrepresentantuppdrag 
Föredragande: Erica Wik 

Erica - Vi har många internationella 
studenter. Vi är en statlig myndighet och 
använder svenska, vi borde ha mer på 
engelska så att alla studenter får chans att 
dela med som om tankar. Handlingar på 
engelska.  
Neo – Ja, folk ska förstå, t.ex. kurs på 
svenska i Canvas även om majoriteten är 
internationella studenter. SG Krom ska 
hjälpa till! 
Erica – Representanter ska få representera. 

Lavin – Vart vänder utbytesstudenter sig 
när de behöver hjälp? De blir ”uteslutna” ur 
kårsaker, de också ska få ta del av all hjälp.  
Erica - Det finns möjlighet att köra 
sektionsstyrelsemöte på engelska. Man kan 
skicka in handlingar på svenska men sen 
kan man prata om det på engelska. 
Kommer det en engelsktalande till ett 
sektionsstyrelsemöte blir det engelska.  
Lavin – Har utbytesstudenter ett råd eller 
något?  
Erica – Ingen förening för att de flesta är på 
universitetet kortsiktigt. 
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Emma – Det finns någon sådan, kan de inte 
gå dit? De arrangerar event för saker som 
berör internationella studenter. De äskar av 
fakulteten. Mycket av de faller på dem. 
Rasmus – Man kan kontakta de som sköter 
sciencegu kontot på instagram eftersom 
de är fakultetsbundna, de har ansvar och 
är engagerade. 
Adam – Sammanfattade och höll med om 
de tidigare punkterna. 

Erica – Sektionsmötena finns på Orbi, det 
finns möjlighet att lägga upp handlingar 
och protokoll där men vet inte hur än 

Mötesdeltagare är för 
studentrepresenterande av internationella 
studenter!  

§ 6 Övriga frågor 

Inga övriga frågor föreligger. 

§ 7 Mötets avslutande 

§ 7.1 Mötesutvärdering 
Föredragande: Mötesordförande 

Ett ord var, 

Givande, informationsrikt, spännande, 
lärorikt, bra, trevligt, jättebra, mysigt, 
trevligt, slay, slay, bra, koncist, intressant, 
jätteintressant. Nyttigt, effektivt, nervöst, 
Kakor. 
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§ 7.2 Nästa möte 
Föredragande: Mötessekreterare 

Nästa styrelsemöte är planerat till 
19/10/2023 klockan 17:00.  

§ 7.3 Mötets avslutande 
Föredragande: Mötesordförande 

Mötesordförande avslutar mötet klockan 
19:13 

Justering av protokoll 

Erica Wik, 
Mötesordförande 

Neo Friberg, 
Mötessekreterare 

Linn Andén, 
Justerare 
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